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 والأصدقاء بازل



 لقا
 الرميم وتافن حرثة، تلعب فذهبا البرسيم، بأفن بازلا الخمل الزرعة طيور وأن

 و ر ر

 معه.
The farm's birds saw the camel eating clover, so they went to play and

eat with him.



 لها
 خزية. وهي عة يعيذًا وجرت الطوز، فتائت وطرتهم، الطور من نفر بازلا لكن

But the camel refused to play with them and asked them to go away. The
birds went away very afraid and sad.

 أ./



 aل
 هذه في وأطدفاة إخوة فكثا صديقي، يا مكبرا تكن لا حصاري: الخمار فال

 والتعاون. اخب يجمها الزرعة،
The donkey said: " Don't be arrogant. At this farm we all brothers and

friends, only love and cooperative make us toget



 اقا
 وماذا وفري؟ا كبير حيوان وأنا الضعيفة، الطور هذه أصاحب كيف بار: فال

 هكذا؟ا ضعاف وهم منهم أسفيا
Bazel said: "How can l make friendship with those weak birds? l am a big

and strong animal. What is the benefit of dealing with them while they are
really weak like that"?



E
 الأشواك بغضن فعلقت الأخضر، العنب ياكل الحفل إلى بازل خرج الصباح، وفي

 بها. يشعر كم ولكه بجمه،
ln the mourning, Bazel went out to the field to eat green grass. While he was

eating many thorns pierced his body, but he didn't feel anything at that time.



5
 في الأشواك بوخز يشر قان ولكلة يتام، أذ وحاول خطرته، إلى بازك غاة

 تام. أو جلل فلما جسده
When he returned to his barn, he felt pain in his body when he was sitting

down or sleeping.



 ه
 القوة. له يجة الذي الألم شنة بن الوم يستطع لا واتها باز ظل

Bazel stood up and didn't sleep because of the pain which caused by the
thorns.

 لا ا



 اقا
 يفعلوا لم لكهم المساعدة، منهم يطلب الحيوانات من أصدقائه إلى بازل ذهب

 فيا. له
Bazel went to his friends and asked them for help, but they didn't do

anything to him.



@
 يطغون الطيور من أصدقاؤنا فقا: متألما، حريا بازلا صديقة الجمار رأى

 مسًاعدتك.
 ر

The donkey saw Bazel sad and painted, so he said: Our friends from the
birds can help you.



E
 بها وترمي بمناقيرها الأشواك تلقط بسرعة فجاءت بازل، بالام الطيور علمت

 بالراحة بازل الجمل شعرً حى بعيدًا،
The birds knew about Bazel's pain, so they came quickly to help him get

ride of the thorns using it's beaks until he felt comfortable.



 اقم
 أخدا. يحقر وألا الجميع، يحرم أن وتعلم الطيور، من أصدقاءه باز فكر

Bazel thanked his friends and learned to respect everyone and not be
contemptuous.


